



# PILIHAN PEMBELI

*Jual beli dalam talian catat peningkatan 28.9 peratus*

**A**ktiviti jual beli dalam talian mencatatkan peningkatan 28.9 peratus pada April lalu ketika negara menguatkuasakan Perintah Kawalan Pergerakan (PKP), bermula Mac 2020.

Menteri Perdagangan Dalam Negeri dan Hal Ehwal Pengguna, Datuk Alexander Nanta Linggi berkata, peningkatan itu dicatatkan ketika sektor perniagaan lain termasuk francais mengalami kesan besar ekoran penularan Covid-19 sejak akhir Disember lalu sehingga kini.

Beliau berkata, tinjauan dijalankan Bahagian Pembinaan Francais dan Jualan Francais (BPFJ) Kementerian Perdagangan Dalam Negeri dan Hal Ehwal Pengguna (KPDNHEP) menunjukkan industri francais mengalami kemerosotan pendapatan ketara.

"Penularan wabak pandemik Covid-19 yang melanda di seluruh dunia memberi kesan besar kepada ekonomi termasuk perniagaan francais. Penurunan ini terutama bagi subsektor ma-

kanan dan minuman mencatatkan penurunan hingga 70 peratus serta subsektor pendidikan yang merekodkan penurunan hingga 80 peratus.

"Aktiviti jual beli dalam talian merekodkan lonjakan yang luar biasa dengan peningkatan sebanyak 28.9 peratus pada April lalu," katanya.

Beliau berkata demikian pada majlis menandatangani Memorandum Persefahaman (MoU) antara Persatuan Francais Malaysia (MFA) dan

Kementerian Perdagangan Dalam Negeri dan Hal Ehwal Pengguna (KPDNHEP) pada 18 Jun 2020.

Beliau berkata, pihaknya akan bekerjasama dengan MFA dan Shopee untuk meningkatkan perniagaan francais dalam talian.

Dalam perkembangan berkaitan, Alexander berkata, KPDNHEP bakal memberi fokus kepada Kempen Beli Barangan Malaysia dan Kempen Jualan Malaysia pada fasa Perintah Kawalan Pergerakan Pemulihan (PKPP).

billion.

Katanya, nilai jualan yang besar ini menunjukkan perniagaan berbentuk francais menjadi pilihan pengguna dan berpotensi untuk diburi oleh rakyat di negara ini.

Alexander berkata, kerjasama antara MFA dan Shopee itu bertepatan dengan masanya dalam usaha menggalakkan perniagaan francais secara dalam talian.

ALEXANDER

